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Protokoll styrelsemöte avdelningsstyrelsen 
Vision Stockholms stad 
Fredag 25 april klockan 13.00–15.00, förlängdes till 16.30 
Sekretessen, Stadsarkivet, Kungsklippan 6 

Närvarande: Mussie Calmerfalk Ephrem, Katina Staf (till 15.40), Issa Nagibi, Elin Jensen, Dimka 
Zebili, Wid Maghraoui och Ernesto Garzón  

1. Mötets öppnande 
Mussie Calmerfalk Ephrem hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Val av justerare 
Katina Staf valdes till justerare. 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll 
Protokoll från konstituerande mötet lades till handlingarna. 

5. Ekonomi 

a. Ändring av firmateckning  
Mussie Calmerfalk Ephrem, Elin Jensen och Ernesto Garzón får i uppdrag att 
ordna med handlingar till banken.  

b. Delegationsordning  
Avdelningens organisationssekreterare får delegation på 5 000 kronor enligt 
mejlbeslut 2025-03-31. 

Mötet beslutade  
Att avdelningens ordförande får en delegation på 5 000 kr 
Att vice ordföringar får en delegation var för sig på 3 000 kr 
Att kassör får en delegation på 3 000 kr 
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c. Digital bokföring 
Elin Jensen föreslog att uppgradera avdelningens bokföring till Visma 
eEkonomi som tillhandahåller bokföring online för att kvalitetssäkra 
bokföringen. Nuvarande bokföring görs i ett licensierat Vismaprogram på en 
Mac-dator som inte har internetuppkoppling där allt sparas på USB-stickor.  

Mötet beslutade  

Att  uppgradera avdelningens bokföring Visma eEkonomi ekonomi snarast 
möjligt och 

Att  kassör får i uppdrag att ordna med beställningen. 

6. CESAM 
Kommande tider för central samverkan 

• 13 maj  
• 27 maj digitalt - konjunkturärendet 
• 10 juni  
• 19 augusti  
• 23 september  
• 9 september extra Cesam digitalt 
• 7 oktober - prel om budget presention  
• 15 oktober 
• 8 oktober - prel budgetpresentation  
• 15 oktober - prel budgetpresentation  
• 21 oktober - prel MBL om budgetpresentation 8 okt.  
• 28 oktober -prel MBL om budgetpresentation 15 okt. Annars ord. Cesam 
• 11 november 
• 25 november extra Cesam digitalt 
• 9 december 

Avdelningsordförandeträff beträffande samverkansavtal: 

• 29 april 10:30-12 Fortsatt ordförandedialog i Cesam   
• 27 maj extra Cesam kl 9,  även inplanerat Konjunkturärendet 
• Förslag: fortsätter när extra Cesam är slut kl. 10-12 ordförandedialog 
• 9 september kl 9-11 extra Cesam 
• 4 november kl 9-11 
• 25 november kl 9-11 extra Cesam 

7. Avdelningens årsmöte 

a. Årsmötesprotokoll 
Protokoll från årsmötet finns publicerat på Visions webb: 
Protokoll från Vision Stockholms stad | Vision 

b. Avtackning av avgående avdelningsstyrelse 
Avtackning av tidigare avdelningsordförande Carina Eriksson, 1:e vice 
ordförande Kamilla Lantz och kassör Susanne Bodin gjordes av Mussie 

https://vision.se/system/avdelningar/stockholm/stockholmsavdelningen/protokoll/
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Calmerfalk Ephrem och Issa Nagibi från de temporära centrala 
uppdragsgrupperna.  

Mötet beslutade 

Att  tacka av avgående ledamöter från tidigare avdelningsstyrelsen 
Robert Dragan, Filippa Berencreutz och Renée Tisell med 
presentkort från ICA på 400 kronor vardera. 

c. Pris årets förtroendevald 
Mussie Calmerfalk Ephrem, mottagare av Årets förtroendevald 2024 på 
årsmötet 2025, återkommer med förslag på presentkort för sitt pris. Priset för 
Årets förtroendevald är ett presentkort à 1 000 kr enligt mejlbeslut från de 
centrala uppdragsgrupperna 2025-02-27. 

d. Frågor från Hägersten-Älvsjö från årsmötet 
Mötet beslutade  

Att  behandla frågorna på avdelningsstyrelsens planeringskonferens. 

 

e. Verkställande av beslut från årsmötet 
Mötet beslutade 

Att i enlighet med årsmötets beslut om kompetenshöjande insatser för 
de förtroendevalda, hålla utbildning i LFA för avdelningsstyrelsen 
och alla förtroendevalda sektionsordföranden 17–18 juni kl 09.00–
16.00  

Att boka gratislokal på plan 4 på förbundshuset i första hand för att 
hålla kostnaderna nere, samt 

Att fika och lunch ingår i utbildningsdagarna för samtliga deltagare. 

8. Fullmakter  
Ernesto Garzón kontaktar förbundet angående fullmakt för Issa Nagibi. 

9. Förslag adjungera in förtroendevalda vid behov 
Förslag från Mussie Calmerfalk Ephrem att adjungera in förtroendevalda till avdelningen 
vid behov för att tillvara på kompetens och erfarenheter som finns på sektionerna.  

Mötet beslutade 

Att bifalla förslaget att adjungera in förtroendevalda vid behov. 

10. Ordföranderåd 
Punkter till nästa ordföranderåd 9 maj 
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• Aktiviteter för behovsanställda ("timmisar"). Önskemål från medlem. 
o LAS-lista 

• Utbildningar 
o Kursledare – utbildningssamordnare Jonna Linderholm från Visions 

center i Stockholm 
o LFA-utbildning 
o Skyddsombudsutbildning 

 Den obligatoriska utbildningen, när 
 Nätverk för skyddsombud 

• Avdelningsövergripande 
• Lokalt 

• Lönerevision 
o PS-listor 
o Lönelistor – lönelakan  

• Chefspost – be om att få ta del av information som går ut till chefer 
• Kontaktperson från avdelning till sektion 

11. Stöd till sektioner 
Kontaktpersoner från avdelningen 
Mötet beslutade  

Att  att utse kontaktpersoner från avdelningen till sektionerna enligt nedan där 
understruken är 1:e kontakt: 

• Bromma  Katina Staf 
• Chefsektionen Mussie Calmerfalk Ephrem 
• Enskede-Årsta-Vantör Issa Nagibi och Mussie Calmerfalk Ephrem 
• Farsta-Skarpnäck Dimka Zebili, Elin Jensen 
• Hägersten-Älvsjö Dimka Zebili, Issa Nagibi 
• Hässelby-Vällingby Mussie Calmerfalk Ephrem och Katina Staf 
• Idrottsförvaltningen Mussie Calmerfalk Ephrem 
• Järva  Wid Maghraoui 
• Kultursektionen Wid Maghraoui 
• Norra Innerstaden Ernesto Garzón 
• Skärholmen Mussie Calmerfalk Ephrem, Ernesto Garzón och 

Issa Nagibi 
• Sektion 42 Katina Staf och Elin Jensen 
• Stadshusföreningen Mussie Calmerfalk Ephrem 
• Tekniska sektionen Mussie Calmerfalk Ephrem 
• Utbildningsförvaltningen Wid Maghraoui 

Hägersten-Älvsjö 

• Fråga om Rutin att vara varsam om den enskildes ägodelar 
Svar: Helt enligt gällande rätt. Det är reglerat i lag och anställningsavtal 
 

• Fråga om färdersättning 
Svar: Arbetsgivaren har fel gällande flex, arbetsgivaren har rätt vad det 
fäller färdersättning 
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Hässelby-Vällingby 
Visionsmedlem från Hässelby-Vällingby fick inte julgåva 2024 av sektionen på 
grund av att medlemmen inte var registrerad på sektionen på Vision mina sidor 
under 2024. Registreringen åtgärdades av avdelningen 2025-03-29 i samband 
med att medlemmen hörde av sig till avdelningen. 

Mötet beslutade 

Att köpa in två presentkort à 400 kronor från ICA, och  

Att kompensera medlemmen med ett av presentkorten som köps in. 

Enskede-Årsta-Vantör 

Sektionsordförande har kontaktat avdelningen i flera ärenden. Mussie Calmerfalk 
och Issa Nagibi följer upp. 

12. Styrelsens arbetsformer  
a. Boka workshop för styrelseplanering 

 
Mötet beslutade 
Att  avdelningsstyrelsens planeringskonferens hålls den 21 och 22 maj 

med fika och lunch men utan övernattning.  
Att  boka gratislokal på plan 4 på förbundshuset för att hålla nere 

kostnaderna.  
 

b. Årshjul - digitalt Årshjul till mer strategisk planering | Plandisc 
– Bordläggs till planeringskonferensen 
 

c. Aktiviteter – Bordläggs till planeringskonferensen 
d. Tider Arbetsmöten – Bordläggs till planeringskonferensen 
e. Tider Styrelsemöten – Bordläggs till planeringskonferensen 

 
f. Arbetssätt och struktur – meddela Mussie Calmerfalk Ephrem när ni som 

avdelningsstyrelsens ledamöter på plats i Visions lokaler på Stadsarkivet 
 

g. Behörigheter – Bordläggs till planeringskonferensen 
h. Medlemsregister – Bordläggs till planeringskonferensen 

 
i. E-postsignatur/autosvar – Ernesto Garzón skickar förslag 

 
j. Kontaktlista – Ernesto Garzón lägger upp ett dokument på avdelningens 

gemensamma dokument på Vision Mina Sidor. 

13. Lönepolitik 

a. Fråga från chefsombudsman om chefslöner i Stockholm 
Är lönepåslaget för chefer liknande, oberoende av vilken områdeschef de nya 
enhetscheferna har? 

Svar: Lönerna är differentierade 

https://plandisc.com/sv/?gad_source=1&gad_campaignid=21505560145&gclid=EAIaIQobChMI6LDEv9eEjQMV-VGRBR0zICuKEAAYASAAEgJlHfD_BwE
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b. Sammanställning av yrkanden till centrala överläggningen 
29 april 

Mussie Calmerfalk Ephrem och Katina Staf sammanställer yrkanden. 

14. Balanslista - vad, var, hur, när, vem 
Mötet beslutade 

Att Mussie Calmerfalk Ephrem och Ernesto Garzón tar fram en 
balanslista för avdelningsstyrelsen. 

Katina Staf lämnade mötet på den här punkten klockan 15.40.  

15. Utbildning 

a. Utbildningar som avdelningen är skyldiga att hålla: 
• Visions-ombudsutbildning 
• Styrelseutbildning 
• Skyddsombudsutbildning 
• Medlemsutbildning (ej demokratidagen) 

 

Dimka Zebili kontaktar samordnare på Visions utbildningsenhet för att få 
materialunderlag till avdelningens obligatoriska utbildningar. Ernesto Garzón 
mejlar samordnarens kontaktuppgifter till Dimka. 

b. KPA 
På ordföranderådet 2025-04-04 fick avdelningsstyrelsen i uppdrag att 
samordna en KPA-föreläsning i samarbete med sektion 42, 
utbildningsförvaltningen, Farsta-Skarpnäck och Skärholmen. Vi behöver hitta 
ett datum för när föreläsningen ska äga rum. 

c. Utbildning för timmisar 
Förslag på att arrangera utbildning för behovsanställda.  

16. Huvudstadskonferens 
Hur går vi vidare? 

Bordläggs till nästa avdelningens planeringskonferens. 

17. Arbetsgrupper  
Mötet beslutade  

Att  bilda arbetsgrupper enligt nedan med sammankallande som 
understruken: 
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a. Socialt arbete – Wid Maghraoui, Issa Nagibi, Dimka Zebili och Mussie 
Calmerfalk Ephrem 

b. Utbildning – Dimka Zebili, Issa Nagibi, Wid Maghraoui och Elin Jensen 
c. Politik och påverkan – Mussie Calmerfalk Ephrem, Issa Nagibi, Katina Staf 

och Ernesto Garzón 
d. Omvärldsbevakning – Ernesto Garzón 
e. Avtalsgrupp – Mussie Calmerfalk Eprehm 
f. Samordningsgrupp – Ernesto Garzón (ordinarie), Mussie Calmerfalk Ephrem 

(ersättare) 
g. Stadgegrupp – Mussie Calmerfalk Ephrem, Issa Nagibi, Katina Staf, Dimka 

Zebili, Elin Jensen och Ernesto Garzón 

18. Kommunikation  
Utskick till medlemmar görs efter den centrala överläggningen är klar och även 
utskick till förtroendevalda sektionsordförande med information om 
löneutbetalning, budgetyrkanden, protokoll med mera. 

19. Övriga frågor 
a. Medlemsdemokratidagar – kommer att finnas kvar men i en ny form. 
b. Semester för avdelningsstyrelsen – dokument läggs upp av Ernesto Garzón på 

avdelningsstyrelsens gemensamma dokument på Vision Mina sidor. 

20. Nästa möte 
Fredag 9 maj 11.00-12.30 efter ordföranderådet på förbundshuset 

21. Mötets avslutande 
Mussie Calmerfalk Ephrem tackade alla deltagare och avslutade mötet 16.30. 

 

 

 

_______________________   _______________________ 

Mussie Calmerfalk Ephrem   Ernesto Garzón 
Ordförande    Organisationssekreterare 

 

 

 

_______________________ 
Katina Staf 
Justerare 
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